
4 Pièces

100 m²

Réf. 11_10695LQ

760 000 €

Le Pradet
Appartement à vendre (83220)
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Au  Pradet,  découvrez  ce  magnifique  appartement  neuf  avec  vue

imprenable sur la Mer et ses lumières. Cet appartement T4 de 100m2

avec  terrasse  de  25m2,  est  doté  de  3  chambres  dont  une  suite

parentale  avec  salle  d'eau  et  dressing,  salle  de  bains.  Nombreux

placards aménagés. 2 places de parking privatives. La plage à pied, la

qualité  et  le  confort  du  neuf  -  pour  une  résidence  principale  ou

secondaire  tout  y  est  !  Supérette,  pharmacie  et  pain  à  pieds  de  la

résidence.

At  Pradet,  discover  this  magnificent  new apartment  with  breathtaking views of  the

sea and its lights. This type 4 apartment of 100m2 with 24m2 of terraces, has 3

bedrooms including a master suite with bathroom and dressing room, the other 2

bedrooms with built-in cupboards, a bathroom, separate toilet. The kitchen is new,

open and fully equipped with integrated wine cellar. Ducted air conditioning perfects

the entire property with luxury equipment.  2 outdoor parking spaces are delivered

with the apartment. The beach on foot, the quality and comfort of the new - for a

primary or secondary ...
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